
Ďalším naším dlhoročným sponzorom je Autoškola Pegas.  

1. Skúste sa naším fanúšikom v krátkosti predstaviť. 

Volám sa Karol Najdek a s kolegom Gocalom sme konateľmi bezbariérového školiaceho 

strediska autoškoly Pegas. Naša autoškola má jediná kompletné vodičské oprávnenia 

v okrese. Novinkou je výcvik pre telesne postihnutých ako jediný v kraji.  

2. Oplatí sa sponzorovať šport?  

Šport by mal byť súčasťou každého mladého zdravého človeka. Investícia do športu 

a zdravia sa vždy vyplatí! 

3. Sledujete hokejbalové dianie na Kysuciach?  

Áno, som veľkým fanúšikom DT. Veľmi ma teší, že z hokejbalu sa stáva čoraz 

populárnejší šport na Kysuciach. Vo voľnom čase sa snažím vždy prísť chlapcov 

povzbudiť. Oslávili sme spolu už 2 tituly, a držím palce aby sa to tento rok podarilo opäť.  

4. Na záver nejaké životné motto?  

Poctivá a svedomitá práca je úspechom nie len v športe ale i v živote. 



 


